
 

 

 

   

 
  
                   
 

    

ACTA DEL CONSELL MUNICIPAL D’ESPORTS D’ARENYS DE MAR CELEBRADA EL 
9 DE MARÇ DE 2022, A LES 19 HORES A LA SALA NOBLE DEL C.C. CALISAY. 
 
Assistents: 
Cristina Planas i Rosario Rodríguez (Club Patinatge Artístic Arenys de Mar); Carles Toribio (Club 
Arenys Bàsquet); Xavier Navarro (Futsal Arenys i Junts Per Arenys); Pere Jolis i Glòria Dalmau (Club 
Hoquei Arenys); Fátima Jiménez (Club Futbol Arenys de Mar); Josep Comas i Carlos Carrasquilla 
(Ass. Sinera United)); Manel Martin (Penya Apa Anem-hi);  Núria Rosales (Club de Rem Arenys); 
Albert Ferran i Marc Juncà (Club Voleibol Arenys); Imma Casarramona (Unió de Federacions 
Esportives de Catalunya); Joan Majó i Agustí Massuet (Club Pesca Mar-Sport); Roman Pascual 
(Associació Ski Arenys); Armand Giménez (Centre Excursionista Arenys de Mar); Agustí Casals 
(Club Vòlei Papis); Artur Mora (Fedamar); Ricard Serradó (Club Bàsquet Sinera i AeC); Jordi Muñiz 
(PSC Arenys de Mar); Lluís Salla (ERC); Xavier Grabulosa (CUP); Mònica Danés (regidora d’esports); 
i el tècnic d’esports, Salva Grau. 
 
Excusats:  
Associació Tir amb Arc La Conxorxa i Ateneu Arenyenc  
 
Absents:  
Club Vòlei Platja Arenys; Club Taekwondo Arenys; Club Taekwondo Viro; Club Nàutic d’Arenys; 
Penya Blanc i Blava; Penya Barça; Associació Esportiva Nanbudo Arenys de Mar; AMPA Joan Maragall; 
AMPA Sinera; AMPA Col·legi La Presentació; Club Tennis Arenys; Arenys de Mar Club Ciclista; Club 
Petanca Sinera i Club Triatló Arenys 
 
Benvinguda 
La regidora d’esports dóna la benvinguda als assistents, excusa a les entitats que ens van comunicar 
que no podien assistir i aclareix els motius pels quals es va suspendre les convocatòries del consell 
municipal d’esports del mes de desembre del 2021 i del febrer del 2022. 
 
1.- Informació de la pista coberta: estat actual i propostes acte inauguració 
S’informa a les entitats esportives en quin estat es troba la pista coberta i es comunica: 

 S’ha fet un tancament perimetral (el qual no estava en el projecte). 
 Al no haver ni vestuaris ni magatzems, s’ha instal·lat un mòdul per guardar el material 

esportiu (porteries, pals i xarxes,...). 
 No es pot recepcionar l’obra perquè manca l’alta del comptador i un cop ho tinguem, ja es 

podrà fer ús. 
 S’han demanat horaris d’entrenaments a les entitats per a que comuniquin les seves 

necessitats. I la intenció per la temporada vinent, és que tots els equips que entrenen a les 
escoles municipals vingui a entrenar en aquesta nova pista. 

 Possibilitat dels caps de setmana que siguin portes obertes. 
 Possibilitat d’un conserge mitjançant els plans ocupacionals. 
 El tema de l’obertura del bar del pavelló està força avançat. 

 
Es comunica si alguna entitat té alguna proposta per organitzar la inauguració de la pista coberta i que 
un cop que la pista estigui recepcionada ja es podran iniciar els entrenaments i més endavant ja es 
mirarà en quina data es fa la inauguració. 
 
No hi ha cap proposta per part de les entitats però sorgeixen les següents preguntes: 

 En Xavi Navarro (Futsal Arenys i Junts X Arenys) demana si el conserge només serà per la 
pista coberta o també farà tasques de consergeria al PAV1 i PAV3. Es respon que serà 
conserge d’aquesta pista coberta i en horari de tarda. Que la consergeria del PAV1 i PAV3 
correspon a la UFEC 

 En Jordi Muñiz (PSC) considera que ha d’haver un pister-conserge i que hauria d’estar en els 
dos pavellons i pista coberta. Es respon que els dos pavellons són gestió de la UFEC i que és 



 

 

 

   

 
  
                   
 

    

primordial la figura del conserge en la pista coberta per controlar els accessos i que ningú faci 
cap desperfecte.  

 La Glòria Dalmau (Club Hoquei Arenys), comenta que malgrat no hi hagi un tancament de la 
pista i que per entrenar a hoquei només podran anar els equips de base però ens demana 
que es pintin les línies de hoquei i ens pregunta si amb aquesta pista quedaran alliberats 
horaris en el PAV1 i PAV3. Es respon que el tema de les línies es pren nota i en principi 
aquesta pista és per a que tots els equips que estan entrenant en les escoles municipals 
puguin fer-ho en el complex esportiu municipal i que això també farà que si en aquests 
moments hi ha una mitja per equip d’entrenar 1,5 hores amb aquesta nova pista es veurà 
augmentada. També es recorda que és una pista d’entrenament i és per descongestionar el 
pavelló i que d’aquí a uns anys es podran anar fent millores. 

 En Ricard Serradó (Bàsquet Sinera i AeC), demana que quants equips han demanat fer ús de 
la pista coberta i si s’ocuparia el 100%. Es respon que de les 6 entitats que fan ús del complex 
esportiu municipal Fondo de les Creus, 4 han contestat que si volen fer ús (Arenys Bàsquet, 
Club Hoquei Arenys, Futsal Arenys i Club Patinatge Artístic) i 2 que no en faran ús (Bàsquet 
Sinera i Club Voleibol Arenys); i que preveiem que es farà un ús de tota la seva capacitat 
horària. 

  
 
2.- Informació del projecte del canvi de la coberta del PAV1 
Es comunica a les entitats que fa 21 anys que es va construir el PAV1 i que portem temps amb 
problemes de goteres, desperfectes del Glòria i que després de molt de temps ja disposem d’un 
projecte. Aquest any 2022 hi ha la previsió de fer el canvi de la coberta. S’informa que s’ha de fer una 
licitació i que segons ens han comunicat en 15 dies estaria canviada i que la prioritat es poder fer el 
canvi durant el període de vacances que no hi hagi tanta activitat esportiva i així no perjudicar tant a 
les entitats però que això no es pot controlar i que ja veurem. 
 
Les entitats tenen les següents preguntes: 

 En Pere Jolis (Club Hoquei Arenys), demana com serà la nova coberta i com serà el lluernari 
i si es canviaran els focus. Es respon de com serà la teulada i el lluernari segons el projecte i 
s’especifica que la teulada ho assumeix l’Ajuntament perquè ha finalitzat la seva útil però que 
els canvis de focus pertany assumir-lo per part de la UFEC. També s’informa que en aquest 
projecte, s’ha previst realitzar la ventilació tant de la pista com dels vestuaris del PAV1. 

 La Imma Casarramona (UFEC), comunica que la gestió del complex és complexe i que les 
goteres del PAV1 ho van solucionant un cop van sorgint. Informa que pel tema de les llums 
no tenen recursos i que estan buscant diferents maneres per solucionar-ho (subvencions), 
tant les del PAV1 com les del PAV3. Cada canvi der focus els representa una despesa 
important i que encara no s’han refet de la última reparació i que van treballant 
conjuntament amb la regidoria per afavorir a les entitats. 

 En Pere Jolis (Club Hoquei Arenys) demana a la UFEC si està tirant endavant aquesta ajuda i 
si l’any vinent disposaran de llums noves. La Imma Casarramona (UFEC) li contesta que 
estan mirant diferents subvencions però fins que l’1 d’abril no surten publicades i respecte 
als llums nou que ho estan mirant. 

La regidora d’esports comenta que la col·laboració entre l’Ajuntament i la UFEC és fonamental per 
aconseguir diferents millores com les tanques dels finestrals del PAV3 i que entre les dues parts es 
vol donar un bon servei a les entitats i als esportistes. 
 
 
3.- Subvencions esportives 2021 
Es comunica com es va desenvolupar tota la tramitació de les subvencions i les incidències que van 
provocar que les entitats no poguessin cobrar en el mateix any natural (autoritzacions per publicar-
ho al BDNS, incidència d’una entitat per deute amb hisenda local i tot aturat per tractar-se d’un acte 
administratiu únic,...). I que un cop s’acceptin els romanents del 2021, es podrà continuar tramitant 
per a fer el pagament. 



 

 

 

   

 
  
                   
 

    

Les entitats tenen les següents preguntes: 
 En Jordi Muñiz (PSC) demana si el fet de no haver cobrat la subvenció ha estat problema per 

part de l’Ajuntament i si es preveu modificar les bases. Es respon que principalment el 
problema va venir pel Ministerio que no va donar les autoritzacions a les persones 
corresponents per a que poguessin publicar les subvencions en el BDNS i tot això va fer 
endarrerir moltíssim tot el procediment. I un cop parlat amb el Secretari de l’Ajuntament, ja 
s’ha acordat treballar en aquest any 2022, les possibles modificacions de les bases 
reguladores per a l’any 2023. 

 La Rosario Rodriguez (Club Patinatge Artístic) demana que quan es preveu que cobraran les 
subvencions. Es respon que no ho podem confirmar perquè no és un tema que només 
depengui d’esports. 
 

 
4.- Precs i preguntes 
 

 En Jordi Muñiz (PSC) demana com està el tema de la UFEC i de rescindir el contracte. Es 
respon que la UFEC degut a la pandèmia tenia menys abonats, cada any tenien dèficit i que 
per tant volien marxar i per això van demanar el rescat a l’Ajuntament. Des de l’Ajuntament 
se’ls va comunicar que s’havia de complir el plec de condicions i havien de pagar la part 
d’amortització. Ara s’estan fent diferents auditories i tot segueix igual.  

 
 En Jordi Muñiz (PSC) vol aclarir que va impugnar l’anterior convocatòria del consell municipal 

d’esports perquè no es va convocar amb les formes i temps corresponents i demana perquè 
s’ha trigat tant de temps en convocar la nova convocatòria. Es respon que la primera 
convocatòria (desembre del 2021) es va suspendre per malaltia de la regidora d’esports i que 
en la segona convocatòria es va fer sense formes i temps corresponents perquè es volia 
finalitzar l’any convocant aquest consell. I en la tercera convocatòria es va tenir en compte 
les formes i temps corresponents, la disponibilitat de l’espai per realitzar el consell i altres 
activitats culturals i fins el 9 de març no es va poder convocar. 
 

 La Imma Casarramona (UFEC) vol aclarir que els preus d’abonaments d’aquí a Arenys de Mar 
són molt baixos comparant amb la competència i que si aquests preus fossin més alts, això 
amb ells els podria aportar més diners per realitzar més coses com canviar focus,..... 
 

 El Club Rem Arenys comenta que hi ha més actuacions més enllà del pavelló, que hi ha més 
activitats i entitats minoritàries que no surten a l’ordre del dia. Es respon que les reunions 
del consell municipal d’esports s’utilitza per comunicar fets generals i de donar informació 
general a les entitats arenyenques i que en l’ordre del dia de la reunió d’avui hi havia aquests 
punts. A més a més, es recorda que sempre que les entitats necessitin o tinguin algun dubte, 
poden demanar la convocatòria d’una reunió amb la regidora. 
 

 En Ricard Serradó (Bàsquet Sinera i AeC) demana quina serà la data d’obertura del bar del 
pavelló i agraeix l’esforç de la UFEC però vol recordar que durant molts anys van obtenir 
molts beneficis i vol saber si encara estan mirant de marxar d’Arenys. Es respon que el 
guanyador de la licitació del bar ha signat el contracte i ara té un termini de dos mesos per 
realitzar diferents obres i obrir. La Imma Casarramona de la UFEC l’informa que s’estan 
realitzant auditories i que està tot igual però mentre ells continuen treballant per a que tot 
funcioni correctament. 
 

 L’Albert Ferran (Club Voleibol Arenys) demana que si són tant baixes aquests quotes perquè 
no les pugen. Es respon que les quotes no es poden pujar, únicament l’IPC de l’any. 

 
 
 



 

 

 

   

 
  
                   
 

    

 L’Armand Giménez (Centre Excursionista d’Arenys) comenta que a començaments, en els 
primers anys de l’obertura, durant molts anys tenien molts beneficis, molts abonats i una gran 
llista d’espera. 
 

 En Josep Comas (Associació Sinera United), comenta si la temporada vinent es podria obrir 
la instal·lació abans de les 8 hores i que l’estat de la gespa artificial està en molt mal estat. Es 
respon que el tema de l’obertura de l’equipament esportiu es va tractar feia una setmana en 
una reunió entre les entitats i el cap d’àrea i que s’estava valorant i que ja els diríem quelcom. 
I es va informar que potser el mal estat és degut al seu ús que és normal i probablement 
també per a un mal ús del material esportiu (arrossegament de les porteries d’entrenament). 
 

 
Per finalitzar la reunió del consell municipal d’esports, la regidora dóna les gràcies a les entitats per 
superar i ajudar en tot aquest temps de la pandèmia del covid-19. 
 
 
No havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 20:36h. 
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